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رئیس سازمان تبلیغات اسلامی:

«تبلیغ» باید مردمیتر شود/ پرچم مظلومیت فرهنگ را به دست گرفتهایم

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی با تاکید بر اینکه «تبلیغ» باید مردمی تر و اجتماعی تر شود، گفت: پرچم مظلومیت

فرهنگ را باید به دست گرفت و در این مسیر عزم جدی داریم.

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی با تاکید بر اینکه «تبلیغ» باید مردمی تر و اجتماعی تر شود، گفت: پرچم مظلومیت
فرهنگ را باید به دست گرفت و در این مسیر عزم جدی داریم.

به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام محمد قمی امروز سه شنبه در جلسه تودیع و معارفه مدیرکل تبلیغات اسلامی
لرستان با اشاره به اینکه امروز به منظور تکریم سال ها زحمت مفید و مؤثر حجت الاسلام مهدوی امین مدیرکل سابق
تبلیغات اسلامی لرستان در جمع شما حضور یافته ایم، اظهار داشت: از همه زحمت کشان حوزه فرهنگ و تبلیغ، همه
کسانی که در این سال ها در لرستان زحمت کشیده اند و مجال تشکر از آنها نبوده است به ویژه گروه های مردمی،

تقدیر می کنم.

وی با بیان اینکه غیر از اینکه ما ممنون همه کسانی هستیم که در حال زحمت و مجاهدت فرهنگی هستند، از کسانی
که سال های طولانی زحمت کشیده اند و فضیلت سبقت را در مجاهدت دارند به طور خاص تشکر می کنیم، تصریح کرد:
ما حجت الاسلام مهدوی امین را به صداقت و امانت و جدیت یافته ایم، از این پس هم ان شاالله کمک های ایشان ادامه

خواهد داشت، چه به جهت مشورتی و چه زحمات دیگر که با جدیت دنبال می شود.

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی با تاکید بر اینکه برای ما مهم است که در ضمن این جلسات به همه کسانی که اینجا
نیستند، عرض ارادت کنیم و از سال ها تلاش و مجاهدت فرهنگی آنها تشکر کنیم، افزود: اصل تشکر هم متعلق به
شهدا است، تبلیغ اسلام کاری است که شهدا کرده اند، آثار و برکات خون شهدا با دست و پا زدن های ما قابل مقایسه

نیست؛ به ویژه شهدایی که در امر تبلیغ دین بودند را باید قدردانی کنیم.

حجت الاسلام قمی با اشاره به اینکه من در خصوص حجت الاسلام قدرتی مدیرکل جدید تبلیغات اسلامی لرستان نیز
خاطرم جمع است، حمایت های همه نیروها در سازمان و ستاد و شخص بنده محکم پشت ایشان خواهد بود و در
استان هم توقع ما حمایت همه بزرگواران است، گفت: کارهای بزرگ بر زمین مانده داریم و اجازه نداریم مسامحه کنیم و

وظایف خود را دست کم بگیریم یا از کنار وظایف خود بگذریم.

وی با بیان اینکه یک جمله مشترک همه ما این است که وظایف خود را جدی گرفته ایم، مأموریت ها و رسالت های خود
را جدی گرفته ایم و تمام توان خود را مجاهدانه شب و روز می گذاریم برای اینکه این وظیفه را به گونه ای انجام دهیم
که در محضر شهدا و امام راحل سرمان بالا باشد، تصریح کرد: کار زیاد داریم، حتماً تبلیغ باید مردمی تر و اجتماعی تر
شود، حتماً باید همگانی تر شود، پرچم مظلومیت فرهنگ را باید به دست گرفت و از مسائل مردم مستضعف و محروم به

واسطه فرهنگ گره گشایی کرد؛ در این مسیر عزم ما مشترک است.

رئیس سازمان تبلیغات اسلامی یادآور شد: همم مجتمع مومنانه ما به یک آفاق چشم نواز والا و قلل مرتفعی نائل
خواهد شد، این شعار نیست، باور ماست و وعده های الهی را باور کرده ایم و در مسیر انجام وظایف خود کوتاهی

نخواهیم کرد.
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